

目錄 Table of Contents

學術研究論文 Academic Research Papers

- 政府公共住宅與民間公寓大廈之物業管理模式個案研究【鄒喻合、杜功仁】 1
Investigation of property management mode of public and private condominium in cases
Yu-Ho Tzow, Kung-Jen Tu
- 建築物火災分析特性之研究—以新北市住宅火災為例【楊宏宇、王慈慧】 11
The research on the analysis of characteristics of home structure fires – case study on New Taipei City residential
fires
Horng-Yu Yang, Tzu-Hui Wang
- 探討集合住宅管理公司服務之品質【陳棟燦、李玥瑩】 27
Discussion on service quality of apartment management company
Tung-Tsan Chen, Yueh-Ying Li
- 企業商用不動產遷址標的租賃購買方案財務評估決策之研究【邢志航、李誠慶】 39
A study on corporations' financial assessment and decision-making processes of real-estate leasing and purchasing
options for relocations
Jyh-Harng Shyng, Cheng-Ching Lee

實務應用論文 Practical Research Papers

- 系統化法應用於都市土地利用生態經濟發展警度之研究【劉正智、伍南彰】 57
A systematized method approach to warning limit of eco-economic of urban land use
Cheng-Chih Liu, Nan-Chang Wu
- 建置 BIM 技術與設備維護管理整合作業執行模式之研究【林祐正、黃婉庭、陳彥貝】 67
Developing integrated BIM technology for maintenance management at operation and maintenance phase
Yu-Cheng Lin, Wan-Ting Huang, Yen-Pei Chen
- 台灣物業管理學會簡介、入會申請表；物業管理學報論文審查流程、投稿報名表 83
TIPM introduction, member registration; peer review process of JPM paper, paper submission